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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 2 oktober 2012  

van 20.00 uur tot 22:15 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: de heren Cok Hoogerbrugge (voorzitter), Jaap van der Does (Lijst Van der Does), 

Bernard de Jong (CDA), Ruud Mees (VVD), Henk van Dam (ChristenUnie/SGP), 
Ane van Ekeren (Inwonersbelangen), Rinus Tersteeg (Progressief Woerden), 
Heerd Jan Hoogeveen (D66), Erwin Geldorp, griffier (secretaris), Milan Lucassen, 
plv griffier (verslag), Bob Duindam (wethouder) en Jan Waaijer (burgemeester) 

 
 

 
 
1) Opening en vaststelling agenda 
 

 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Agendapunt 7 wordt 
doorgeschoven naar de volgende bijeenkomst van het presidium op 20 november 2012. Het 
betreft een wijzigingsvoorstel van de heer Hoogeveen, waarbij hij eerst met de griffie zal 
overleggen hoe de onderliggende memo het best kan worden omgebouwd naar een 
discussiestuk. 
 
2) Nevenactiviteit wethouder Duindam 
 
Het Presidium heeft kennis genomen van de brief van wethouder Duindam inzake zijn zakelijk 
belang in het bedrijf dat het product Gemboxx ontwikkelt en verkoopt. 
 
Het Presidium bespreekt de brief. Onder meer de volgende aspecten komen daarbij aan de orde: 
- Bepalingen in de Gemeentewet over nevenfuncties van wethouders; 
- Bepalingen in de Gedragscode politiek ambtsdragers Woerden 2012, met name over 

belangenverstrengeling en de schijn van belangenverstrengeling; 
- Het (on)bewust kunnen gebruiken van het wethouderschap van Woerden i.r.t. het zakelijk 

belang, bijvoorbeeld in de contacten met collegawethouders; 
- Het scenario dat de gemeente Woerden voornemens is producten van het bedrijf in kwestie 

af te nemen (thans niet aan de orde); 
- De (on)wenselijkheid van het opstellen van een advies door een externe partij naar de 

nevenactiviteiten in relatie tot het wethouderschap; 
- Het Linkedin profiel van de wethouder en de wenselijkheid van benoeming van de 

nevenactiviteiten naast de functie van wethouder in dat profiel.  
 
3) Mededelingen  
 
Burgemeester Waaijer heeft een tweetal mededelingen: 
 
• Er is contact geweest tussen burgemeester Waaijer en de politie. Uit onderzoek is gebleken 

dat jongeren tussen de 12 en 17 jaar oud hard drugs gebruiken. Er wordt tot op heden 
gesproken over een groep van dertig jongeren. Maar wellicht wordt dit aantal de komende tijd 
hoger. De burgemeester noemt een aantal concrete maatregelen waar de politie al mee aan 
de slag is gegaan, zoals het inschakelen van jeugdzorg, contact met 
scholengemeenschappen en voorlichting van Centrum Maliebaan hoe drugsgebruik te 
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herkennen. In het kader van de week van de opvoeding is dit nieuws inmiddels wereldkundig 
gemaakt. 

• Voor wat betreft het traject Oudewater / Woerden blijkt het college van Oudewater niet op 
één lijn te liggen. Het besluit ligt klaar, maar door procedurele vertragingen blijft het besluit in 
Oudewater tot in december liggen. Het college van Woerden zal binnenkort de eigen 
verwachtingen rondom het proces richting het college van Oudewater uitspreken.  

 
4) Vaststellen besluitenlijst van het presidium d.d . 26 juni 2012 
 
Besluit: conform vastgesteld, met in acht name van het feit dat het verslag van het presidium van 
13 augustus 2012 in een volgende vergadering wordt vastgesteld.  
 
De heer De Jong heeft naar aanleiding van het verslag een vraag over een mededeling waarin 
wethouder Ypma stelt dat wethouder Schreurs reeds contact had gehad met de Commissaris van 
de Koningin. De voorzitter meldt dat uit een gesprek tussen de Commissaris en de voorzitter van 
het presidium blijkt dat deze mededeling ongefundeerd is. 
 
5) Actiepunten / planning 
 
De griffier licht punt 6 (deelname quick scan) kort toe. Deze quick scan is in gang gezet en tot op 
heden is de respons niet overweldigend te noemen. De griffier vraagt of er nog behoefte is aan 
de quick scan. 
 
Besluit: conform vastgesteld, waarbij de quick scan nog eenmaal onder de aandacht van de raad 
wordt gebracht. Blijft het aantal respondenten laag dan zal de scan worden geannuleerd. 
Tenslotte wordt het gesprek met de gemeentesecretaris over personeel & organisatie 
doorgeschoven naar de vergadering van 20 november 2012. 
 
6) Actualiteiten 
 
• Gebrek aan privacy stemlokalen. Dit punt is geagendeerd op verzoek van de heer Mees. Hij 

geeft aan dat hij veel mensen heeft horen klagen over het gebrek aan gordijnen in het 
stemhokje. De hokjes waren bovendien zodanig geplaatst dat of het publiek of de leden van 
het stembureau konden zien op wie de persoon in kwestie aan het stemmen was. 
Burgemeester Waaijer geeft aan dat hij zelf getuige is geweest van het gebrek aan pivacy en 
dat hij inmiddels contact heeft gehad met het verantwoordelijk afdelingshoofd. Het is een 
aandachtspunt dat wordt meegenomen in de instructie. 
De heer Mees geeft aan dat hij ook klachten heeft gekregen van slechtzienden. 
Vanuit verschillende kanten wordt gemeld dat de leden van het stembureau over 
vergrootglazen en zaklampen beschikken om slechtzienden bij te staan bij het uitbrengen 
van hun stem. 

• De heer Van der Does wil weten waarom er een envelop om de stempas heeft gezeten. Los 
van het papierverbruik ondervonden de stembureaus hinder omdat ze veelal de enveloppen 
moesten verwijderen eer de stempas gecontroleerd kon worden. 
De burgemeester geeft aan dat hij de reden van de envelop om de stempas uit zal zoeken. 

• De heer Hoogeveen wil weten wie in de gaten houdt wat er gebeurt met  aanbevelingen 
gedaan door de commissie van de geloofsbrieven.  Hij heeft signalen opgevangen dat een 
wethouder niet conform het advies van de commissie van de geloofsbrieven acteert. 
De burgemeester hoort graag wat de commissie van de geloofsbrieven heeft geadviseerd en 
zal de betreffende wethouder aanspreken op de gedane toezeggingen. De burgemeester zal 
een vervolg terugkoppelen richting presidium. 

 
7) Opmerkingen raadsdebat inzake cliëntelisme 
 
Doorgeschoven naar de vergadering van 20 november 2012. 
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8) Burgerpanel onderzoek bekendheid gemeenteraad 
 
De fractie van Inwonersbelangen heeft gevraagd om dit punt te agenderen. De vraag is of er 
weer een onderzoek naar de bekendheid van het gemeentebestuur in Woerden georganiseerd  
moet worden. Het is wellicht interessant om de uitkomsten af te zetten tegen die van de vorige 
keer. 
Besluit: het staat de fractie van Inwonersbelangen vrij om een eigen onderzoek te starten via 
woerdenreferendum of een ander onderzoeksbureau. Maar het voorstel om te komen tot een 
onderzoek wordt niet gesteund door het presidium als geheel. 
 
9) Bestuursuitje 2012 
 
De voorzitter leidt het onderwerp in: het voorstel is om ’s avonds te starten. Eerst nog iets luchtigs 
en dan een borrel plus diner?  
De heer Van Ekeren geeft aan dat de fractie van Inwonersbelangen niet kan instemmen met het 
diner als er niets nuttigs wordt georganiseerd. De heer Tersteeg sluit zich bij deze opmerking 
aan. 
 
De burgemeester stelt voor dat het wellicht een idee is om iets met vestingsteden te organiseren 
in de avonduren in het kasteel. Er kan dan gestart worden om 17:00 uur, waarbij een uur tot 
anderhalf uur iets informatiefs wordt gepresenteerd met daaropvolgend het diner inclusief 
partners. De griffier zal dit verder in overleg met de burgemeester afstemmen. 
 
De heer Van der does vraagt of er nog behoefte is aan een afscheid van de heer Schmidt tijdens 
het raadsuitje. Het blijkt echter dat de heer Schmidt die avond verhinderd is. 
Hierop stelt de griffier voor om een eventueel afscheid van de heer Schmidt als burgemeester in 
beslotenheid te organiseren tijdens de Koeienmarkt. Het presidium heeft hier in meerderheid 
geen behoefte aan. 
 
Besluit: op 26 oktober 2012 zal om 17:00 uur het bestuursuitje met een inhoudelijk deel starten, 
waarna het gemeentebestuur inclusief de partners zullen gaan dineren. 
 
10) Monitoring lange termijnagenda 
 
Besluit: de lange termijnagenda zal in het vervolg ter kennisname aan het presidium worden 
verzonden. Als een lid aanleiding ziet om de lange termijnagenda te bespreken dan zal deze in 
het presidium worden geagendeerd. Het doel van de bespreking zal dan procedureel en 
procestechnisch van aard zijn en niet zozeer inhoudelijk. De inhoud dient in commissieverband 
besproken te worden. 
 
11) Vaststelling vergaderschema 2013 
 
Besluit: conform vastgesteld waarbij de vergaderavonden op biddag en dankdag om 20:30 uur 
zullen starten. Tevens zullen de fractiekamers alvast gereserveerd worden rekening houdend met 
het vergaderschema. Afwijkende data moeten door de fracties zelf worden doorgegeven. 
 
12) Rondvraag 
 
• De heer Hoogeveen stelt voor om een excursie te organiseren richting andere 

gemeenteraden om te kijken hoe men daar bijvoorbeeld vergadert. 
• Burgemeester Waaijer vraagt of je moties moet aanhouden. Iedere motie heeft een context 

en als een motie maanden op een lijst staat kan het verband tussen de aangehouden motie 
en de politieke realiteit uit het lood geslagen zijn. Het voorstel zou zijn om moties in te 
trekken in plaats van aan te houden. 
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Besluit: op zowel het verzoek van de heer Hoogeveen als de vraag van de burgemeester wordt 
door het presidium in meerderheid afwijzend gereageerd. 
 
13) Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:15 uur en wenst allen wel thuis. 


